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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen VVD – Paaltjes Zuiddijk De Rijp 

Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 
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- 
 

- 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

31 oktober 2024 Team Verkeer 12 november 2024 

Geachte leden van de raad, 
 
Het lid van de raad de heer Wiegman heeft ons op 31 oktober 2024 de volgende raadsvragen gesteld 
over paaltjes op de Zuiddijk in De Rijp. In deze brief leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 
Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad. 
 
1 Was het college op de hoogte van het plaatsen van de paaltjes aan de Zuiddijk in De Rijp? Zo 

ja, welke afweging is gemaakt bij het plaatsen van de paaltjes?  
 

 Antwoord  
Tijdens onderhoudswerkzaamheden aan het fietspad langs de Zuiddijk zijn deze paaltjes 
zonder verdere afstemming geplaatst. Omdat de palen uit voorraad kwamen van 
Stadswerk072 kon er tijdens de uitvoering snel gehandeld worden. Het college was niet op de 
hoogte van deze werkzaamheden.    
 

2 Deelt het college de mening van de Alkmaarse VVD dat het plaatsen van deze paaltjes 
bijdraagt aan verkeersonveiligheid en niet past in het beleid in het kader van 
verkeersveiligheid?  
 

 Antwoord 
 Ja, het plaatsen van paaltjes op fietspaden zorgt aantoonbaar voor onveiligheid door een 
grotere kans op eenzijdige ongevallen. Om die reden is het college dit jaar gestart met het 
saneren van onnodige paaltjes op fietspaden. Paaltjes die uit noodzaak blijven staan worden 
voorzien van de juiste inleidende markering. De paaltjes op de Zuiddijk in de Rijp passen niet 
in het beleid en dragen niet bij aan verkeersveiligheid. Om die reden hadden deze paaltjes 
nooit geplaatst mogen worden en daarom zijn ze direct weer verwijderd en teruggeplaatst in 
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de voorraad.     
 

3 Is het college van plan om op korte termijn maatregelen te treffen om het plaatsen van deze 
paaltjes terug te draaien? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat er gebeuren en op welke 
termijn? 
 

 Antwoord 
De paaltjes hadden niet zonder afstemming vooraf geplaatst mogen worden. We zijn namelijk 
zeer terughoudend met het plaatsen van nieuwe paaltjes. Direct na het bekend worden van 
deze situatie heeft het college opdracht gegeven om de paaltjes te laten verwijderen. Dat is op 
dezelfde dag nog gebeurd.    
 

4 Gaat het college maatregelen nemen om situaties als deze in de toekomst te voorkomen? Zo 
ja, wat gaat u doen? Zo nee, waarom gaat u dat niet doen? 
 

 Antwoord 
Ja, wij zijn in gesprek met de uitvoerende partij over het ontstaan van deze situatie en de vraag 
hoe dit in de toekomst voorkomen kan worden.  

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
 
mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 
dhr. R.M. (Robert) Reus, gemeentesecretaris 

 


